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ژوزه مورایس سرمربی تیم فوتبال سپاهان :

از هر دو تیم عملکرد خوبی دیدیم 

ژوزه مورایس س��رمربی تیم فوتبال س��پاهان در نشست خبری پس از 
دیدار با الاتحاد عربس��تان گفت: از عربس��تان و الاتحاد تش��کر می کنم که 

استقبال گرمی داشتند.
وی افزود: این بازی فقط بحث تکنیکی نداش��ت، بازی قشنگی بود و از 
ه��ر دو تیم عملکرد خوبی دیدیم؛ لحظاتی بود که موقعیت هایی داش��تیم و 

بازیکنان حرفه ای در زمین دیدیم.
وی اضاف��ه کرد: جو خوبی در ورزش��گاه داش��تیم، ۲ ب��ازی آخر را در 
ورزشگاه خودمان بازی نکردیم و این جو را نداشتیم، امیدوارم اگر به مرحله 
بع��دی صعود کردیم، بتوانیم در خانه بازی کنیم و با هواداران خودمان جلو 
برویم، باز هم می گویم این تصمیم منصفانه نبود و می توانس��تند به فوتبال 

فکر کنند و تصمیم بهتری بگیرند.
مورایس گفت: برای مس��اوی بازی نیام��ده بودیم و برای برد وارد زمین 

شدیم هدف ما کسب پیروزی بود.

جابر انصاری مهاجم پیشین تیم فوتبال استقلال :

بازی استقلال با فولاد سخت است
جابر انصاری مهاجم پیشین تیم فوتبال استقلال ، درباره شرایط استقلال 

و نتایج این تیم در 10 بازی گذشته گفت : استقلال شرایط خوبی دارد.
وی در پاسخ به این پرسش که آیا آبی پوشان قهرمان لیگ خواهند شد، 
گفت: پیش بینی خیلی س��خت است، ولی این تیم اس��تقلال انگیزه زیادی 
برای نتیجه گرفتن دارد و از همه مهم تر این اس��ت که کار دفاعی را بس��یار 
خوب انجام می دهد. وقتی تیمی س��خت گل می خورد طبیعتاً شانس زیادی 
برای قهرمانی دارد و نکته مهم این اس��ت که اس��تقلال از موقعیت هایش به 
خوبی اس��تفاده می کند. به نظر من استقلال ش��انس اول قهرمانی در لیگ 

برتر است.
وی راجع به بازی بعدی اس��تقلال روز ش��نبه برابر فولاد خوزستان هم 
یادآور ش��د: همه بازی ها س��خت و مهم هس��تند. بازی با فولاد هم قبل از 
دربی برگزار می ش��ود و امیدوارم اس��تقلال سه امتیاز این بازی را بگیرد تا با 

روحیه ای بالا مقابل پرسپولیس قرار بگیرد.

نایب قهرمان المپیک جایگزین سوریان می شود؟
ش��نیده ها حاکی از این است که صادق گودرزی نایب قهرمان بازی های 

المپیک ۲01۲ لندن گزینه نایب رئیسی فدراسیون کشتی است.
به گ��زارش ایرنا، اوایل مرداد س��ال ۹۸ بود که علیرض��ا دبیر در اولین 
تصمیم خود پس از رس��یدن به ریاست فدراس��یون کشتی، حمید سوریان 
دارنده ۷ مدال طلای جهان و المپیک را به عنوان سرپرس��ت نایب رئیس��ی 

فدراسیون کشتی انتخاب کرد.
او چندین س��ال در این پست فعالیت خود را ادامه داد و حتی به عنوان 
نماینده کش��تی ایران در انتخابات اتحادیه جهانی معرفی ش��د که از حضور 
در انتخابات انصراف داد. او بعد از س��ه س��ال حضور در این پس��ت دوم آبان 
ماه س��ال گذشته به یکباره از س��مت خود استعفا کرد اما با مخالفت رئیس 
فدراسیون مواجه شد با این وجود او دیگر رغبتی برای حضور در فدراسیون 

کشتی نداشت.
رئیس فدراس��یون کشتی در حالی با سومین استعفای کتبی سوریان از 
زمان س��پردن پست نایب رئیسی به او مواجه شد که به گفته شاهدان، برای 
تاکید بر این که ماجرای این استعفا از نظر او جدی نیست، استعفانامه دارنده 
هف��ت مدال طلای جهان و المپیک را پاره و عن��وان کرد تا زمانی که او در 

فدراسیون کشتی هست، سوریان هم باید باشد.
حال ش��نیده ها حاکیس��ت که صادق گ��ودرزی دارنده نق��ره بازی های 
المپی��ک ۲01۲ لندن، ۲ نقره و یک برنز پیکارهای جهانی، طلای بازی های 
آس��یایی ۲010 گوانگجو و ۲ طلای قهرمانی آس��یا جدی ترین گزینه برای 

پست نایب رئیسی فدراسیون کشتی است.
از س��وی دیگر این احتمال وجود دارد که او به عنوان یکی از اعضا کادر 

فنی تیم ملی، با محسن کاوه همکاری کند.

هفته دهم لیگ برتر والیبال؛

عطایی و اکبری به هم رسیدند
هفت��ه دهم لیگ برتر والیبال مردان چهارش��نبه، 1۵ آذر با هفت دیدار 
در شهرهای اردکان، گرگان، سیرجان، رفسنجان، گنبد، اسلامشهر و رامسر 

پیگیری می شود.
در یکی از دیدارهای این هفته فولاد سیرجان ایرانیان میزبان شاگردان 
پیمان اکبری در پیکان اس��ت. فولاد س��یرجان با هشت برد و ۲۴ امتیاز در 
ص��در جدول ق��رار دارد و پیکان با چه��ار برد و 1۳ امتیاز در رتبه هش��تم 

است.
رویاروی��ی بهروز عطایی، س��رمربی ف��ولاد با تیم پیکان ش��اید یکی از 
تقابل های جالب لیگ باش��د. عطایی س��ال گذشته هدایت لبنیات هراز آمل 
را برعهده داش��ت و در دیداری جنجالی موفق ش��د پیکان پر س��تاره را در 
نیمه نهایی شکس��ت بدهد و راهی فینال شود. در آن مسابقه که به میزبانی 
سالن فدراسیون والیبال برگزار شد جدا از حواشی و حساسیت مسابقه، بازی 
در آخر به درگیری و زد و خورد کشیده شد. هر چند ترکیب پیکان در فصل 

جدید تغییر کرده اما این تقابل خالی از جذابیت نیست.
ش��هداب یزد که مدافع عنوان قهرمانی است و در حال حاضر با پنج برد 
و 1۶ امتیاز در جایگاه پنجم جدول قرار دارد، فردا به مصاف شهرداری گنبد 
می رود. شهداب هفته نهم در بازی خانگی مغلوب فولاد سیرجان شد و برای 
این که به رتبه ای پایین تر سقوط نکند به این برد نیاز دارند. در طرف مقابل 
تی��م گنبد وضعیت خوبی ن��دارد و اکنون با دو برد و هف��ت باخت در رتبه 

سیزدهم جدول قرار دارد.
در یک��ی دیگ��ر از بازی های مهم این هفته گیتی پس��ند اصفهان و ایفا 
س��رام اردکان که به ترتیب در رتبه های دوم و س��وم جدول رده بندی قرار 
دارن��د به مص��اف هم می روند. برنده این دی��دار می تواند جایگاه دوم جدول 

را از آن خود کند.

خبـــرخبـــرنامه

محمد طلایی سرمربی سابق تیم ملی کشتی آزاد:

کاوه باید تمام وقت خود را صرف بزرگسالان کند

محمد طلایی س��رمربی س��ابق تیم ملی کش��تی آزاد درب��اره تغییرات 
 انج��ام ش��ده در کادر فنی تیم ملی کش��تی آزاد بزرگس��الان و قرار گرفتن 
محس��ن کاوه به جای پژمان درستکار گفت : این جابجایی به دلیل اعتقادی 
که فدراسیون به کاوه دارد، بوده است. او مربی علیرضا دبیر بوده و یک عمر 
کن��ار هم بوده اند. چون اعتماد و اعتقاد ب��ه کاوه دارد او را جایگزین پژمان 

درستکار کرده است.
وی در پاسخ به این پرسش که آیا باید در تمام رده های سنی از وجود 
محسن کاوه استفاده شود و فدراسیون به جز او فرد دیگری ندارد، گفت: این 
طور نباید باش��د و کاوه باید مربیگری س��ایر رده های سنی را کنار بگذارد و 

تمام وقت خود را صرف بزرگسالان کند.
طلایی ادامه داد: پژمان درستکار به اندازه خود زحمت کشید و محسن 
کاوه و س��ایر کادر های فنی نیز برای پیشرفت کشتی تلاش کردند و این را 
زمان نش��ان می دهد که چه کس��ی عملکرد بهتری داشته است. یک سری 

مسائل را زمان نشان می دهد و از الان نمی توانیم نقد کنیم.
س��رمربی س��ابق تیم ملی کش��تی آزاد تصریح کرد: محسن کاوه مربی 
باتجربه و شناخته شده ای است و پژمان درستکار نیز به اندازه خود کار کرد 
و رزومه آن مشخص است. هر کسی در راس تیم ملی بزرگسالان قرار گرفت 

نیتش کمک به تیم ملی بوده امیدوارم کاوه نیز موفق شود.
مربی پیش��ین تیم ملی کشتی آزاد خاطرنش��ان کرد: محسن کاوه کار 
سنگینی را پیش رو دارد باید پای کار قرار بگیرد و برای مسئولیتی که قبول 
ک��رده وقت بگذارد. همچنین تا المپیک باید تلاش کند این خلایی که برابر 

کشتی گیران روسیه داریم را مرتفع کند.

مهدی محمد نبی نایب رییس فدراسیون فوتبال:

بازیکنان تیم نوجوانان پشتوانه تیم های ملی 
خواهند بود

مهدی محمد نبی نایب رییس فدراسیون فوتبال درباره برگزاری مراسم 
تقدیر از تیم فوتبال نوجوانان و باشگاههای سازنده گفت: تیم ملی نوجوانان 
در رقابته��ای مقدماتی و همچنین مس��ابقات جام جهان��ی ۲0۲۳ اندونزی 
عملکرد مطلوب و مثبتی داش��ت. بر همین اساس مقرر شد پس از بازگشت 
س��رمربی تیم ملی فوتبال نوجوانان به ایران، مراسم تقدیر از بازیکنان، کادر 

فنی و ...برگزار شود. 
مضاف��ا بر اینکه به جهت حفظ این تی��م و حضور بازیکنان در رده های 
بالاتر، برنامه ریزی دقیق تری صورت خواهد گرفت که متعاقبا اعلام خواهد 

شد.
 با این حال عملکرد نوجوانان نش��ان داد که بازیکنان این تیم می توانند 
در س��ال های آینده به عنوان پشتوانه محرز تیم های ملی حرف های زیادی 
برای گفتن داشته باشند. از سوی دیگر استمرار لیگ در رده های سنی پایه 

و ادامه این مسیر امری بدیهی خواهد بود.

پرداخت حقوق ۱۵ میلیونی به المپیکی ها
محمود خسروی وفا، رییس کمیته ملی المپیک در نشست سالانه کمیته 
ملی المپیک در مورد پرداخت حقوق به ورزش��کارانی که س��همیه المپیک 
گرفته اند، بیان کرد: سعی می کنیم در این دوره ورزشکاران را بیش تر ببینیم. 
آکادمی، کمیته ملی المپیک و فدراسیون ممکن است در قبل ورزشکاران را  

کم تر دیده باشند اما در هدف بندی ما ورزشکار اولویت است.
او ادامه داد: مبلغی را به عنوان پایه حقوق گذاشتیم. در توکیو ۵ میلیون 
 ب��ود ک��ه عملا در حد کم��ک هزینه نیز نب��ود. در این دوره ک��ف حقوق را 
1۵ میلیون گذاشتیم که از همان روز کسب سهمیه پرداخت می شود. بعلاوه 
۵0 میلیون تومان هم پاداش کس��ب س��همیه برای هر ورزشکار است. برای 
مثال اگر حس��ن یزدانی و هانیه رستمیان سهمیه بگیرند هر دو 1۵ میلیون 
ک��ف حق��وق دارند ولی س��وابق یزدانی بر آن اضافه می ش��ود و ۳۵ میلیون 

می گیرد. 
کسب موفقیت در امتحانات سنجش نیز حدود ۵0 میلیون به مبلغ اضافه 
می کن��د. رویدادهای پیش رو و هر مدال که در مس��ابقات مورد تایید کمیته 
ملی المپیک کس��ب شود، ۴0 میلیون تومان به مبلغ حقوق اضافه می شود. 
حضور در تمرینات و رضایت مندی فدراس��یون ها از نظم و انضباط و رعایت 
ش��ئونات ملی و مذهبی نیز در حقوق تعیین ش��ده تاثیر دارد. ورزش��کاری 
ک��ه در پیش بینی نبوده اما در المپیک م��دال بگیرد، میزان ۲00 میلیون را 
می گی��رد. مثلا فروغی را کس��ی فکر نمی کرد مدال بگی��رد؛ اگر در المپیک 
پاریس تکرار کند ۲00 میلیون می گیرد. کادر فنی هم ۸0 درصد رنگ مدال 
را دریافت می کند و کمک مربی ۲۵ درصد کم تر از سرمربی می گیرد. این ها 

پول های زیادی نیست.

 اعلام عملکرد رشته ها در بازی های آسیایی
 از سوی کمیته ملی المپیک

عملک��رد رش��ته ها در بازی های آس��یایی هانگژو از س��وی کمیته ملی 
المپیک اعلام شد.

رشته های خیلی خوب: کش��تی، والیبال، ووشو، کوراش، صخره نوردی 
و شطرنج

رشته های خوب: دوومیدانی، کاراته، اسکیت، تنیس روی میز و دوچرخه 
سواری

متوسط: تکواندو، وزنه برداری، کبدی، قایقرانی و شمشیربازی
دور از انتظ��ار: تیرو کم��ان، هندب��ال، بوک��س، س��وارکاری، تیراندازی، 

بسکتبال، بدمینتون، جودو جوجیستو، فوتبال، تنیس،  شنا، شیرجه
مناف هاش��می دبی��رکل کمیته گفت: آقای خس��روی وفا رئیس کمیته 
تاکید داش��ت از عنوان عملکرد ضعیف اس��تفاده نشود و دور از انتظار عنوان 

شد.

روز ش��نبه یکی از حس��اس ترین دیدارهای هفته 
دوازدهم بین تیم های فولاد و استقلال  در اهواز انجام 
می ش��ود. فولاد و نکونام چن��د فصل همکاری نزدیکی 
با هم داش��تند، این رابطه فصل گذشته با ترک اردوی 
فولاد قبل از بازی با الهلال و اس��تعفای جواد نکونام به 

شکلی عجیب خاتمه یافت.
ح��الا لیگ برتر ه��ر دو را با ش��رایطی متفاوت به 
 هم رس��انده اس��ت؛ فولاد که از هفته پنجم با ایگناسیو

 ۹ امتیاز گرفته، به این بازی چشم دوخته و برای عبور 
از بحران تش��نه امتیاز از این دیدار اس��ت. در آن سمت 
زمین هم اس��تقلالی ایس��تاده که با نکونام خوب بازی 
می کند و با ۲۳ امتیاز صدرنش��ین اس��ت و در آس��تانه 

دربی به برد نیاز دارد.
اما بازی فولاد و استقلال این بار داستان های جالبی 
دارد؛ فولاد و نکونام به خوبی از زیر و بم یکدیگر آگاهند. 
این ش��ناخت کار را برای دو طرف س��خت می کند. در 
کنار آن نیز احتمال ش��عله ور شدن برخی اختلاف ها در 

این بازی زیاد است.
یکی از این اختلافات بین کولیبالی و نکونام است؛ 
موسی که با آمدن مارتینس به یکی از مهره های اصلی 
او تبدیل ش��ده اس��ت، انگیزه خاصی برای درخش��ش 
مقابل اس��تقلال تیم سرمربی س��ابق تیمش دارد. این 

مداف��ع بلند قامت در زمان نکونام اختلافی ش��دید با او 
داش��ت و به همی��ن دلیل از جمع اهوازی ها جدا ش��د. 
موسی در آن زمان در اینستاگرامش به کادر فنی فولاد 
حمله کرد و مدعی ش��ده بود: »به پاتوسی گفتند برای 
ویس��ی )سرمربی چند بازی ابتدایی فولاد( بازی نکن!« 
ب��ا این وجود هر دو تی��م باید خود را برای مقابله با این 

تنش های احتمالی آماده کنند.
ضل��ع دیگر این بازی هواداران فولاد هس��تند؛ آنها 
خاطرات خوبی با جواد نکونام دارند و دو جام با او کسب 
کرده اند اما به خاطر شکل جدایی نکونام از تیم شان در 
رقابت های آس��یایی از او دلخور هستند و حتی او را در 

شرایط فعلی تیم شان مقصر می دانند.

محم��د امین علوی رئیس هی��ات تنیس روی میز 
اس��تان چهارمحال و بختیاری پیرامون مسائل مختلف 
این هیئت با وب س��ایت فدراس��یون تنی��س روی میز 

مصاحبه ای انجام داده که بخشی از آن را می خوانید:
وی پیرام��ون عملک��رد هیئ��ت تنی��س روی میز 
اس��تان چهارمح��ال و بختیاری در چهار س��ال اخیر و 
تحت ریاس��تش گفت  : دوران چهارس��اله ی ریاس��ت 
بنده در حالی آغاز ش��د ک��ه بدهی های بزرگی بر روی 
دس��ت هیات استان از دوره ی قبلی تحمیل شده بود و 
 تمامی آنها تس��ویه شد. در همان دو سال ابتدایی تعداد 

۲0 دستگاه میز خریداری شد و تا پایان این چهار سال 
میزها تعداد ش��ان را به ۴۴ دس��تگاه در س��طح استان 
افزایش دادیم .در بدو ورود بنده به هیئت استان ، تعداد 
هیئ��ت های شهرس��تانی تنها ۵ هیات ب��وده اند اما در 
حال حاضر این تعداد به 1۳ هیات شهرس��تانی رسیده 
اس��ت ، از طرف��ی با توزیع بیش از ۲۲ ع��دد تور و پایه 
و بی��ش از 1۵00 ع��دد توپه��ای تمرین��ی و توزیع آن 
بین هیاتهای مذکور به س��مت اس��تاندارد سازی زمین 
بازی ب��رای بازیکنان را مهیا کردیم. کاری در۴۵س��ال 
 گذشته در تاریخ هیات تنیس روی میز استان به چشم 

نم��ی خورد. حت��ی در یکی از روس��تای محروم بدلیل 
پیگیری های متعدد مربی آنها چهار دستگاه میز تنیس 
روی میز  اهدا گردید. در خصوص ساخت احداث سالن 
اختصاصی تنیس میز پیگیری های بسیاری انجام شده 
ول��ی تاکنون مکان خاصی ب��رای این کار بزرگ در نظر 
گرفته نشده است که امیدواریم در ادامه بتوانیم این کار 

بزرگ را به سرانجام برسانیم.
علوی در پاس��خ به اینکه چقدر میتوان امیدوار بود 
که اس��تان چهارمح��ال و بختیاری در س��ال های آتی 
بتواند قهرمانانی را به کش��ور معرفی نماید و شما از زیر 
ساخت و نیروی انس��انی کافی برای موفقیت بهره مند 
هس��تید خاطرنشان کرد: ما با تربیت بازیکنان و مربیان 
و داوران در صدد هس��تیم که به زودی به کسب عنوان 
قهرمانی مناطق و کش��ور دس��ت پیدا کنیم. در پارک 
تنی��س روی میز خان��م مصطفوی و بازیکن ناش��نوای 
استان رضا قاس��می، همچنین بازیکن بزرگ و قدیمی 
عباس جعفری نش��ان داده اند که می توانیم با تلاش و 

پیگیری به موفقیت های بزرگ دست یابیم.
همچنی��ن بازیکنان پدی��ده ای در نونهالان داریم ، 
مثلا امیر علی ش��هبازی و امیر علی عسگرزاده و عرفان 
ش��اهین و صادق��ی و در بان��وان زهرا علوی در س��طح 
مناطق خوش درخش��یده اند. قطعا تمامی این اتفاقات 
حاصل پیگیری والدین محترم و تلاش خود ورزش��کار 
خود باور و مربیان عزیز بوده اس��ت و امیدوارم خواسته 
به حق بازیکنان ما که خانه اختصاصی تنیس روی میز 

می باشد به زودی محقق شود.

یاسین سلمانی بازیکن مصدوم تیم 
پرس��پولیس در مورد آخری��ن وضعیت 
خود گفت : خدا را شکر همه چیز خوب 
اس��ت و دوران نقاهت را سپری می کنم 
ت��ا رفته رفت��ه تمرینات را ش��روع کنم. 
خیل��ی مصدومی��ت بد و س��نگینی بود 
و دوس��تان دیدند چ��ه دردی را تحمل 
می کنم. این اولین بار است که من دچار 
این مصدومیت ش��ده ام. رفت و آمدهای 
طولان��ی مدت م��ن باعث ش��د مصدوم 

شوم.
م��ورد  در  پرس��پولیس  هافب��ک 
مصدومیت��ش در بازی با گل  گهر عنوان 

کرد: قصد داشتم پرس کنم و یک سمت 
بازیکن را ببندم، پای چپم را ستون کردم 
و بعد رباط من پاره ش��د. فکر نمی کردم 
دچار مصدومیت شوم و علائمی نداشتم 
اما بعد از آزمایشات مصدومیتم مشخص 

شد.
س��لمانی در خصوص بازی با النصر 
نی��ز گف��ت : بازی رف��ت اگ��ر 10 نفره 
نمی شدیم، شک نکنید که می توانستیم 
این تیم را ببریم اما بدش��انس بودیم. در 
بازی برگش��ت فرصت ب��ردن این تیم را 
داش��تیم. این تیم بازیکن��ان بزرگ و با 
کیفیتی دارد و نمایش خوبی داش��ت و 

ما موفق ش��دیم مقابل ای��ن تیم نتیجه 
بگیری��م. بروزوویچ و رونال��دو بازیکنان 
بزرگی هس��تند و ما خوش��حالیم مقابل 

آنها بازی کردیم.
وی درب��اره دی��ر انتخ��اب ک��ردن 
تیم��ش در ابتدای��ی فص��ل نی��ز گفت: 
اول ش��رایط لژیونر ش��دن بود و چیزی 
ک��ه می خواس��تم نش��د. از کش��ورهای 
مث��ل بلژیک، فرانس��ه، پرتغ��ال و قطر 
پیشنهاد داشتم. از لیگ خودمان از بین 
پرسپولیس، استقلال، سپاهان، تراکتور و 
گل گهر، پرس��پولیس را انتخاب کردم. 
خانواده من همه پرسپولیس��ی هستند و 

به خاط��ر پدر این تی��م را انتخاب کردم. 
در انته��ای لی��گ قبل به پ��درم گفتم 
 در ای��ران فقط برای پرس��پولیس بازی

 می کنم.
وی یادآور شد: سپاهان هر فاکتوری 
که یک باش��گاه اس��تاندارد باید داشته 
باش��د را دارد و تیم بزرگی است. من از 
بچگی در این تیم بودم اما خب ش��رایط 
ب��ه گونه ای رق��م نخورد ت��ا در این تیم 
بمانم. همین جا بگویم پیشنهاد استقلال 
10 میلیارد بیش��تر از پرسپولیس بود و 
پیشنهاد پرسپولیس از نظر مالی از همه 

پیشنهادها کمتر بود.

هفته دوازدهم لیگ برتر؛

فولاد و نکونام به هم رسیدند

محمد امین علوی رئیس هیات تنیس روی میز استان چهارمحال و بختیاری :

چهارمحال و بختیاری به زودی در کشور قد علم 
خواهد کرد  

یاسین سلمانی بازیکن مصدوم تیم پرسپولیس :

پیشنهاد استقلال ١٠ میلیارد بیشتر از 
پرسپولیس بود


